
Bestyrelsesmøde - HIKU
4. december 2024, 17.30-19.30, Hockeys klublokale

Deltagere: Christina, Lotte, Sarah, Henriette, Tanja, Alex, Sune, Allan

Afbud:

Referent: Sune/Henriette

Dagsorden:

1. Valg af referent

2. Isblomsten 2025 - status

a. Vi skal have en primær ansvarlig for uddelegering af opgaver, hvis vi gennemfører Isblomsten

● Invitation er til godkendelse, og at der er opbakning fra DSU.

● Der tjekkes op på regler om tombola og får det anmeldt

● Hotel/rejseplanlægning startes op

3. Status på praktiske opgaver / nye praktiske opgaver

a. December-fest - 21. december kl. 11-14

● Opdateringer om planlægningen; invitationen sendt ud, og tilmeldinger

kommer ind.

b. Klubtøj

● Status på generelt træningstøj

● Status Jule hoodies

c. Klub/trænerrum - status og indretning

● Rummet er næsten klart - der mangler noget i loftet og en dørkarm - så møbler

skal snart ind

4. Funskategruppe

● Den nye Funskategrupper tager kontakt til DSUs FunSkateudvalg.

● Drejebog er ‘digitaliseret’ til Excel

● Kommunikation ifb. konkurrence varetages af gruppen

● Forældremøde afholdes mandag d. 9/12. Bestyrelsen driver mødet

● Trænergruppen har ansvaret for at identificere hvilke grupper de enkelte løbere

skal tilmeldes.

5. Kontrakter og børneattester - status og næste skridt

● Alle eksisterende kontrakter genbesøges og der sættes arbejde igang for at sikre

at alle trænere har kontrakter

6. Nordiske mesterskaber 2026 - Henriette

● Ligger 21/1-25/1 2026 - vores normale Isblomst termin

● Vi skal overveje om vi vil lægge billet ind på afholdelse. Diskuteres på

kommende møde

7. “Frivillig-mail” & andre generelle ‘Statusmail’ -

● Der laves et oplæg/mailudkast ved lejlighed, så vi lave en liste af frivillige

hænder, der kan trækkes på når der er behov

8. Gennemgang af oplæg til ændrede kontingentberegningsmodel
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● Oplægget er vedtaget og gælder fra 1/1 2025 og resten af sæsonen. I god tid

inden sæsonstart 2025/26 fastsættes kontingent- og beregningsmodellen af

bestyrelsen.

● Der udarbejdes kontingentberegningsbeskrivelse til hjemmesiden (adgang for

medlemmer)

9. Kort gennemgang af lønsatser

● Udskudt til januar

10. Skøjteudlejningen

● Vi har besluttet at udbyde vagter, der er ubesat grundet sygdom, til betaling af

100 kroner i timen, som modregnes i kontingentet.

11. Regelsæt omkring refunderinger

a. Skøjteudlejning

● Der udbetales ikke før obligatoriske vagt er taget for yderlig vagter der er taget

12. Smartplan Status

● Smartplan er blevet taget rigtigt godt imod i trænergruppen, og trænerne har

forstået muligheden for at afsætte og tage vagter.

● Bestyrelsen beslutter, at vi fortsætter med den betalte løsning efter

prøveperiodens udløb og resten af sæsonen. Hvad vi gør i næste sæson

afhænger af erfaringerne.

13. Skøjteskolen - status og aftaler

● Henriette er bestyrelsesansvarlig

● Cecilie er træneransvarlig for skøjteskolen i dagligdagen, med Anni som

sparringspartner

● Cecilie er træneransvarlig for funskate i dagligdagen, med Louise som

sparringspartner.

14. Info vedr oplæring af solodanse træner fra Ørestaden

● Vi har haft gæstebesøg af 2 omgange af Ørestadens Solodansetræner, som er

ny i feltet.

15. Info om div. projekter - Helårsis, Spejle

● Helårsis er lidt på standby - der har været mange andre opgaver der har fyldt.

● Spejle i officerum ved fys træningsrummet - kommunen tog imod tilbud, men

det skal i høring hos de andr klubber der også anvender rummet.


